
Przejścia leśników na emerytury, to przywilej, nie przymus

Dodano: 25.08.2020

Na łamach  "Przeglądu Leśniczego" Jarosław Szałata, przewodniczący Związku Leśników Polskich w
RP wypowiedział się na temat przejść leśników na emerytury i blokady zatrudnień w LP.

 

 

Szałata stwierdził, że: "Przejście pracownika na emeryturę jest przywilejem i nikt nikogo nie może
zmusić do przejścia na emeryturę".

 

Z tym i z oszczędnościami wiąże się także blokada nowych zatrudnień. Szałata zaznacza jednak, że
"jak poinformował dyr. generalny LP, są możliwe przesunięcia pracowników pomiędzy jednostkami.

 

Takie działania można już obserwować w poszczególnych nadleśnictwach.
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